

**7. Community Safety Zones in River Ward**

**Aménagement de deux zones de sécurité communautaire dans le quartier  
Rivière**

**Committee recommendations**

**That Council approve the designation of a Community Safety Zone on Merivale Road (Carling to Kirkwood) and Walkley Road (Airport Parkway to Otterson/Springland) as further described in this report.**

**Recommandations du Comité**

**Que le Conseil approuve la désignation d'une zone de sécurité communautaire sur le chemin Merivale (entre les avenues Carling et Kirkwood) et sur le chemin Walkley (de la promenade de l'Aéroport aux promenades Otterson et Springland) comme il est décrit dans le présent rapport.**

**Documentation/Documentation**

1. Committee Coordinator's report Transportation Committee, dated 12 June 2023 (ACS2023-OCC-CCS-0088)  
  
Rapport du Coordonnateur du Comité, Comité des transports daté le 12 juin 2023 (ACS2023-OCC-CCS-0088)
2. Extract of draft Minutes, Transportation Committee, 22 June 2023.  
  
Extrait de l'ébauche du procès-verbal, Comité des transports, le 22 juin 2023.

**Transportation Committee  
Report 6  
28 June 2023**

**2**

**Comité des transports  
Rapport 6  
Le 28 juin 2023**

**Extract of Draft Minutes 6  
Transportation Committee**

**22 June 2023**

**Extrait de l'ébauche du  
procès-verbal 6  
Comité des transports  
Le 22 juin 2023**

---

Community Safety Zones in River Ward

File no: ACS2023-OCC-CCS-0088 – River (Ward 16)

**Report Recommendation(s)**

**That the Transportation Committee recommend that Council approve the designation of a Community Safety Zone on Merivale Road (Carling to Kirkwood) and Walkley Road (Airport Parkway to Otterson/Springland) as further described in this report.**

**Carried**